

INLAND TRANSPORT COMMITTEE

Joint Meeting of the RID Safety Committee and the Working Party on the Transport of Dangerous Goods

(Bern, 7-11 March 2005, agenda item)

CHAPTER 4.1, P200 and P203

Transmitted by the Government of France

In P200 (3) d), the Note specifies that the periodic inspection frequencies of composite materials pressure receptacles shall be determined by the competent authority which approved the receptacles.

In P200 (9), there is a reference to the competent authority which approved the technical code for the design and construction. The same text appears in P203 (9).

It seems that the Note in paragraph (3) d) of P200 was introduced in the RID/ADR 2005 and that the other existing texts were not modified.

It is necessary to clarify the situation to harmonize these provisions.

We propose to have the same following wording in these three texts "the competent authority which approved the receptacles".

Dans la P200 (3) d), le nota précise que les contrôles périodiques des récipients à pression en matériau composite doivent être effectués à des intervalles déterminés par l'autorité compétente qui a agréé les récipients.

Toujours dans la P200 au (9), est visée l'autorité compétente qui a agréé le code technique de conception et de construction.

Dans la P203 (9), est visée l'autorité compétente qui a agréé le code technique.

Il apparaît que le texte du nota au paragraphe (3) d) de la P200 a été introduit dans le RID/ADR 2005 et que les autres textes déjà existants n'ont pas été modifiés.

Il est indispensable pour clarifier la situation d'harmoniser ces dispositions.

Nous proposons d'avoir le même libellé dans ces trois textes « l'autorité compétente qui a agréé les récipients ».
